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2024_GR_00197 - Gaselwest - Verslag en toelichting – Aktename 
 

J. Bruyneel en B. Almey (Gaselwest) geven toelichting. 
De presentatie is toegevoegd in bijlage. 

 

Raadslid R. Deseyn vraagt wat de impact is van de nieuwe tariefmethodologie op het vermogen van 
het bedrijf. B. Almey antwoordt dat de nieuwe berekening weegt op het resultaat van Gaselwest. Als 

de resultaten omwille van de tariefmethodologie minder gunstig zijn, zal dit een gevolg hebben op de 
dividenden.  

 
Raadslid R. Deseyn vraagt of de investeringscapaciteit zal minder worden. B. Almey antwoordt dat het 

bedrijf zal moeten beslissen. Als de inkomsten verminderen, zal men minder kunnen investeren of de 

dividenden zullen krimpen. Minder investeren houdt een groot risico in. Als er minder geïnvesteerd 
wordt in de netten, kan je in situaties terecht komen zoals in Nederland waar sommige bedrijven op 

bepaalde momenten worden afgesloten van het net.  
 

Raadslid T. Soens vraagt wat de impact is van de nieuwe berekening op de energieprijs van de 

inwoners van de Gaselwest-regio. 
B. Almey antwoordt dat de methodologie berekend is op basis van de voorbije vier jaar. Er wordt nu 

berekend wat de impact is op de distributienettarieven. Dit zal de komende weken duidelijk worden. 
De verwachting is dat de prijzen niet zullen dalen, wellicht zelf stijgen. Dit telt voor alle negen 

distributienetbeheerders, dus niet enkel voor Gaselwest. Op vandaag zijn er nog steeds historische 

verschillen tussen de verschillende netbeheerders. In globo groeien de tarieven naar elkaar toe, maar 
de kloof zal niet kunnen gedicht worden als de prijzen opnieuw naar boven gaan. 

 
 

Vergaderverslag 



Raadslid M. Cottenier vraagt hoe het komt dat de energiekosten in België zo duur zijn in vergelijking 

met andere Europese landen. 

B. Almey merkt op dat dit een zeer algemene vraag is. De energiefactuur is moeilijk te vergelijken. Je 
kan niet één op één de netten en productie met andere landen gaan vergelijken. In België is de 

energieproductie zeer lokaal ontstaan en zo opgebouwd. Dit is anders in andere landen. De 
energieprijs hangt ook samen met wat we op een bepaald moment zelf produceren en wat de prijs op 

dat moment is op de energiemarkt. Daarnaast worden er op onze energiefactuur taxen en belastingen 

verrekend. Dit alles maakt het moeilijk om de energiefactuur te vergelijken met andere landen.  
J. Bruyneel vult aan dat we in Vlaanderen traditiegetrouw in sterke netten hebben geïnvesteerd. We 

hebben te maken met de laagste uitval in vergelijking met andere landen.  
 

Geen verdere vragen. 
 

2024_GR_00188 - Project informatie- en archiefbeheer - structurele samenwerking met 

Kuurne en Lendelede – Goedkeuren 
 

Geen vragen bij de nota.  
 

2024_GR_00190 - Verlenging Digibank Kortrijk - Kennisname indiening subsidieproject - 

samenwerkingsovereenkomst – Goedkeuren 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
Geen verdere vragen. 

 
2024_OR_00034 - OCMW-vereniging W13 - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 - 

verslagen van de raad van bestuur – Aktename 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. Hij geeft mee dat de nieuwe directeur van W13, Laura 

Vanslembrouck, gestart is. Schepen P. De Coene verwijst naar de gelopen aanwervingsprocedure en 
stelt voor haar uit te nodigen naar de commissie als die opnieuw gestart is.  

 

2024_OR_00037 - Vastgoed - Landbouwgronden in Beveren-Leie, Waregem. Goedkeuring 
pachtoverdracht en toekenning lange pacht van 18 jaar 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. 

 

Raadslid M. Cottenier vraagt of het de helft of de volledige oppervlakte is die wordt overgedragen. 
Schepen P. De Coene verwijst naar de kadasternummers in de nota. Voor drie percelen gebeurt er 

een overdacht. Een situeringskaart is toegevoegd in bijlage.  
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